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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  22  mai  2019, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.35/2019  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl. Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri: sunt  prezenţi  11  consilieri  din  11  

convocaţi și delegatul sătesc al localității Dragomirești. 

 De   menţionat   că  pentru  această  ședință  ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă  domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea  procesul verbal al ședinței anterioare.  Domnul  

Benzar  Gheorghe sn. susține  faptul  că ultimul punct al ordinii de zi, referitor la   

informarea  privind   stadiu de realizare  PUG,   a menționat  că au fost încălcate  

celelalte  două  PUZ-uri   și că a prezentat acest aspect domnului  arhitect, iar acest 

aspect  nu  a fost  trecut în procesul verbal.  Domnul  secretar  îl invită pe domnul 

consilier  să vină, după terminarea ședinței,  la  arhivă  pentru  a căuta PUZ-urile  de  

care a  adus vorbire.  Cu  acest  amendament din partea  domnului consilier,  se  votează 

cu 7 voturi pentru, 1 vot abținere ( Brașoveanu Ionuț) și 3 voturi împotrivă ( Benzar 

Gheorghe sn, Hanțig Samuil  și Benzar Gheorghe jr) procesul verbal al ședinței 

anterioare. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de  domnul primar,  

iniţiatorul  acestei  şedinţei ordinare.  Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 aprobarea  rectificării  bugetului  local al comunei  Ştiuca pe anul 2019; 

 aprobarea  implementării  OUG 74/2018, astfel cum a fost modificată prin 

Legea nr. 31 din 10.01.2019,  pentru modificarea şi  completarea  Legii nr. 

211/2011 privind regimul deşeurilor, a Legii nr. 249/2015 privind 

modalitatea de gestionare  a ambalajelor şi a deşeurilor  de  ambalaje, a 

Ordonanţei de urgenţă nr. 196/2005 privind Fondul pentru mediu; 
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 aprobarea  Raportului  primarului  pe anul  2018; 

 aprobarea  vânzării  unui  teren  intravilan din localitatea  Știuca; 

 aprobarea  atestării  apartenenţei la domeniul privat şi acordul  înscrierii în 

cartea funciară a dreptului de proprietate pentru unele drumuri de 

exploatare  în favoarea   U.A.T.   COMUNA   ȘTIUCA; 

 alegerea  președintelui de  ședință pentru următoarele  trei luni. 

Domnii  consilieri  sunt  de acord  în unanimitate cu  ordinea  de zi. 

 

Conducerea  lucrărilor   consiliului  local  este  preluată  de  președinte  de ședință, 

domnul  consilier  local  Roșca  Ovidiu - Francisc.  

Punctul 1 al ordinii de zi –  aprobarea   rectificării  bugetului  local al comunei  

Ştiuca pe anul 2019.  

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Proiectul de hotărâre este  prezentat  pe  larg  de  domnul primar. Se rectifică cu 

216 mii lei veniturile. Suma este primită prin contractul de finanțare pentru extindere 

școală. 
 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: care este  suma  de la  guvern și cât de la bugetul local? 

Primar Bejera  Vasile : 164 mii lei sunt  de la guvern iar restul din bugetul local pe anul 2019. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: a câta  situația  de lucrări  este ?Câte  situații de lucrări s-

au făcut până acum? 

Primar Bejera  Vasile : nu știu exact, cred că a cincea.. 

Consilier local Benzar Nicolae: nu sunteți pe  subiectul proiectului de rectificare domnule 

consilier. Ați  participat la toate ședințele prin care s-au aprobat situațiile de lucrări.  

Primar Bejera  Vasile : citând  centralizatorul de lucrări  vă pot comunica  cifrele  468.602,53 lei, 

acum la rectificare 164.000 lei și pentru restul de executat 180.000 lei. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: care  este suma totală probată  inițial? 

Primar Bejera  Vasile : este vorba de 659 mii lei  la care  se  adaugă  influența  Ordonanței 114  

cu  suma  de 150 mii lei. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: care  este  stadiul lucrărilor în procente?  

Primar Bejera  Vasile : până în clipa  de față s-au plătit 468 de mii lei care  reprezintă 62% din 

estimare, plătit și 186 mi lei ajungem la 86 %, care  nu  sunt  plătiți. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: să precizați în consiliu când veți plăti acești bani. 

Primar Bejera  Vasile : numai când vor fii executate lucrările. Nu se plătesc înainte lucrările.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț: cu diferența de 180  mii lei se vor  acoperi  cheltuielile  cu 

interiorul clădirii. 

Primar Bejera  Vasile : apreciez  că procentul  de  realizare  la   această  dată este  de 60 %. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: consider că nu se poate  plăti în avans lucrările neexecutate! 

Primar Bejera  Vasile : nu am fost și nu voi fii de acord cu  plata în avans!  

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: propun  un amendament astfel : cer ca plata diferenței de 

164.000 lei abia după dovada și situația de lucrări. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț: doresc  să  primesc fiecare situație de lucrări cu tot, plată, 

defalcată! 
Președintele  de  ședință  supune la  vot amendamentul  propus de domnul consilier. 

S-a votat astfel 4 voturi pentru  (Benzar Gheorghe sn, Hanțig Samuil, Brașoveanu  Ionuț  

și Benzar Gheorghe jr)  iar  7 voturi împotriva. Propunerea   domnului consilier a  fost 

respinsă. 
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După terminarea  intervențiilor din parte domnio consilierilor locali  

președintele  de şedinţă  supune  la  vot  proiectul.  Hotărârea  nr. 23  din  22  mai   2019  

privind aprobarea   rectificării  bugetului  local al comunei  Ştiuca pe anul 2019,  a  fost 

adoptată  cu  9 de  voturi „pentru” și 2 „abțineri” ( Hanțig Samuil  și Benzar Gheorghe 

jr). 

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  aprobarea   implementării  OUG 74/2018, astfel 

cum a fost modificată prin Legea nr.31 din 10.01.2019,  pentru modificarea şi  

completarea  Legii nr. 211/2011 privind regimul deşeurilor, a Legii nr. 249/2015 privind 

modalitatea de gestionare  a ambalajelor  şi a deşeurilor  de  ambalaje, a Ordonanţei de 

urgenţă nr. 196/2005 privind Fondul pentru mediu. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Proiectul de hotărâre este prezentat  de  domnul primar. Se împuternicește ADI 

Deșeuri  pentru a implementa OUG 74/2018, tarifarea se va face la volumul  de deșeu 

colectat nu la numărul de persoane. 

În  urma  votului  domnilor  consilieri  este  adoptată  Hotărârea  nr. 24  din  22  

mai   2019  privind  aprobarea   implementării  OUG 74/2018, astfel cum a fost 

modificată prin Legea nr. 31 din 10.01.2019,  pentru modificarea şi  completarea  Legii 

nr. 211/2011 privind regimul deşeurilor, a Legii nr. 249/2015 privind modalitatea de 

gestionare  a ambalajelor şi a deşeurilor  de  ambalaje, a Ordonanţei de urgenţă nr. 

196/2005 privind Fondul pentru mediu,  cu  11 de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  3 al ordinii de zi –  aprobarea   Raportului  primarului  pe anul  2018. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar  prezintă Raportul primarului pe anul 2018.  
 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: este  un raport  tipizat. Exprim nemulțumiri din parte 

unor consilieri locali. De ce nu aveți la lucrările și investiții stadiul realizării lor în procente?? Cât  

s-a  cheltuit  pe  fiecare investiție?  O să veniți  în consiliul local cu solicitare  de a majora 

cheltuielile. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: am  cerut  să fie  mai clar situația la  fondul  funciar. 

Aveți la dispoziția comisei 1239 Ha, pe ce  localitate, respectiv  unde  se găsește  acest teren? 

Domnul secretar : cele  1239 ha  sunt  rezervele  rămase și  care  sunt amplasate  în toate 

localitățile comunei, sunt foști proprietari care nu au solicitat  restituirea terenuri astfel acestea  au  

ajuns să  fie rezerve  la dispoziția  comisiei de fond funciar. 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: au dispărut multe drumuri agricole iar  oamenii sunt 

nemulțumiți, eu am promovat  legea 18. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: câte  hectare sunt  neîntabulate? 

Primar Bejera  Vasile : vom avea o situație după terminarea sistematicului, cred că 70%  

sunt realizate intabulările. Prin lucrările de sistematic pe care le derulăm punem în posesie în jur de 

2.000 de parcele, adică 3  sectoare cadastrale, localitatea  Dragomirești în totalitate, la  finele  

lucrărilor  proprietarii din Dragomirești  vor  avea cărți funciare.     

Consilier local Benzar Gheorghe jr.:vreau să știu comisia de fond funciar. Cum se 

numește societatea  care a lucrat la teren? 



Proces - verbal  al  şedinţei  CL Știuca  din    22. 05. 2019 

Pagină 4 din 6 

 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: terenurile pășune care s-au pierdut, ca primar,  

trebuia să continuați cu Poligonul, să folosiți căile de atac, până la ministrul justiției. 

Primar Bejera  Vasile : am parcurs toți  pașii până la curtea  de apel, hotărârea 

judecătorească  de  definitivă. 

Consilier local Brașoveanu Ionuț: în raport  ați spus de o conlucrare foarte bună cu 

consiliul  local, nu sunt  de aceeași părere, ați jignit tot timpul  consilierii PMP.Nu sunt  de  acord  

cu ceea ce ați spus  acolo. La fondul  funciar, vreau să știu,  pășunea de la Trei Stejari unde  este, ați 

făcut un schimb de teren, despre ce teren e vorba? Cele 16 ha de teren  la Lugoj obținute la schimb?  

Faceți discriminare și amenințări la anumiți cetățeni ai comunei. Doresc în scris  componența 

comisiei de fond funciar.   

Primar Bejera  Vasile:  la  Trei Stejari  nu există pășune ci numai teren arabil. Schimbul 

de teren este din domeniu privat din viața mea privată. Pe ordinea  de zi este Raportul primarului 

comunei Știuca  despre starea economică, socială şi de mediu a comunei Ştiuca în anul 2018  nu 

declarația mea  de avere. 

Consilier local Benzar Nicolae: Nu vă abateți de la regulamentul de funcționare a 

consiliului local  și ordinea  de zi aprobată.  

Consilier local Brașoveanu Ionuț: sunt  oameni  care nu au teren. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: vreau să știu  la investiții lucrările  executate. 

Primar Bejera  Vasile : ați  aprobat  anul trecut  modul  de  realizare a investiților 

finalizate  și alte  mai  continuă  și în acest an. 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul de hotărâre care are 

anexat  raportul  primarului  pe anul 2018.   Hotărârea  nr. 25  din  22  mai   2019  

privind aprobarea  Raportului  primarului despre starea economică, socială şi de mediu 

a comunei  Ştiuca în anul 2018, a  fost adoptată cu  7  voturi „pentru”  și  4 voturi 

„împotrivă” ( Benzar Gheorghe sn, Brașoveanu  Ionuț,   Benzar Gheorghe jr și Hanțig 

Samuil). 

 

Punctul  4 al ordinii de zi -  aprobarea vânzării  unui  teren  intravilan din 

localitatea  Știuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Se prezintă  proiectul  de hotărâre de către  inițiatorul său. Nu sunt intervenții 

din partea domnilor consilieri. 

Hotărârea  nr. 26  din  22  mai   2019  privind  aprobarea vânzării  unui  teren  

intravilan din localitatea  Știuca,  adoptată cu  11  de  voturi „pentru”.  

   

Punctul  5 al ordinii de zi -  aprobarea  atestării  apartenenţei la domeniul 

privat şi acordul  înscrierii în cartea funciară a dreptului de proprietate 

pentru unele drumuri de exploatare  în favoarea   U.A.T.   COMUNA   

ȘTIUCA. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  secretar  prezintă proiectul de hotărâre. Sunt prezentate  drumurile  de 

exploatare  din localitatea Oloșag, în locul numit „Livezi”, respectiv  De25, De79 și 

De91/1. 
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Consilier local Benzar Gheorghe jr.: toate  drumurile sunt continue? 

Domnul secretar : Nu, fiecare asigură accesul la  tarlale diferite.  

Primar Bejera  Vasile : drumurile  de  exploatare  nu  pot  fii desființate, fiecare proprietar  de 

parcelă  trebuie să aibă acces la parcela sa printr-un drum de exploatare fără  a perturba  proprietatea 

altuia. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: drumurile   fac  parte  din proprietatea comunei? 

Consilier local Benzar Gheorghe sn.: pentru PUG  să facem dezbateri publice  pentru drumuri. 

Consilier local Stanciu  Dorin: trebuie  atenționat  SC  Campo D Oro SRL  că în curând  

începe campania de recoltare și cu utilajele sale  ne umple pășunile și chiar  satul cu praf. Să  repare 

drumurile  și podețele. 

Primar Bejera  Vasile : danezul  în campanie  folosește  camioane de mare tonaj care fac praf 

datorit  suspensiei pe aer și pentru a preîntâmpina acest fapt  udă  drumul cu cisterne sale. Am  făcut  

drumul  de la  baraj  pentru a fii folosit în campanie. 

 

Se   supune la vot   proiectul de hotărâre.   Hotărârea  nr. 27  din  22  mai   2019  

privind aprobarea  atestării  apartenenţei la domeniul privat şi acordul  înscrierii în 

cartea funciară a dreptului de proprietate pentru unele drumuri de exploatare  în 

favoarea   U.A.T.   COMUNA   ȘTIUCA,  adoptată cu  11  de  voturi „pentru”.  

 

Punctul  6 al ordinii de zi – alegerea  președintelui  de  ședință ; 

Începând   cu   data  de  1  iunie   2019,   pe  o perioadă de  3 (trei)  luni,  domnul  

consilier  local    Hanțig   Samuil   se    alege   în  funcţia  de  preşedinte  al  şedinţelor  de 

consiliu  local iar dacă  din  motive  obiective,   domnul  Hanțig   Samuil  nu  poate  

exercita  funcția  de  președinte,  acesta  va  fi  înlocuit  de  domnul  consilier  local  

Bnezar Gheorghe jr.  

Hotărârea  nr. 28  din  22  mai   2019  privind alegerea  președintelui  de  ședință, 
adoptată cu  11  de  voturi „pentru”. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

 

Domnul Șufană  Ionel, fermier - crescător  de animale : vă informez că am rămas  

fără  pășune în zona MApN. Vă rog  să fiți  de acord  cu protocolul ce  urmează a fii 

încheiat cu MApN  și  comuna Știuca. 

Primar Bejera  Vasile : protocolul  stabilește  că atunci când nu sunt trageri 

pășunea  să  fie folosită  de fermieri crescători de animale.   

Consilier local Benzar Gheorghe sn.:  există  ordinul Prefectului, nu v-ați judecat 

destul, avem proprietate tabulară! 

Primar Bejera  Vasile : revin și precizez că  în ceea  ce privește judecata  am 

parcurs toate procedurile din domeniu respectiv și am pierdut proprietate.  

Domnul Șufană  Ionel, fermier - crescător  de animale : domnilor  consilieri  de ce 

nu ați votat preluarea activelor  de la cooperativă? Acestea  sunt folosite de crescătorii de 

animale  fără  nici  o problemă. 
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Consilier local Roșca Ovidiu:  nu mi se pare  corect că  Asociația  a investit banii 

de la APIA, unde-s  banii pentru care s-au  închis conturile. 

Consilier local Benzar Gheorghe jr.: îi acuzați pentru fapte  de corupție! 

Consilier local Roșca Ovidiu:  terenul de minifotbal din Zgribești la plasa de gard 

să se folosească șuruburi autofiletate  în loc  de sârmă. 

 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Rosca   Ovidiu-Francisc               Marian   Dinca 


